
مجیــد واشقــانی در ســریال »برادر« یکی 
از متفاوت ترین نقش آفرینی های بازیگری اش را 
تجربه کرده است. او در این سریال از نقش های تقریبا 
مثبت همیشگی اش فاصله گرفته و نقش یک دلال 
خرده پای برنج را بازی می کند. سریال »برادر« به 
کارگردانی جواد افشار و با حضور بازیگرانی از جمله 
حسن پورشیرازی، حسین یاری، سهیلا رضوی، 
پوریا پورسرخ، گلاره عباسی، کاظم بلوچی، رضا 
توکلی، کاوه خداشناس و سوگل طهماسبی این 
روزها بر روی آنتن شبکه آی فیلم قرار دارد. »فارس« 
به همین بهانه، گفت وگویی با وی داشته که در ادامه 

می خوانید:
 آقای واشقانی مخاطبی که عموما شما را 
با نقش  های مثبت به یاد مــی آورد با کاراکتر 
مهــران که نقشش را در ســریال برادر بازی 
می  کنید بــه نوعی غافلگیر می شود. از این 
منظر، نقش مهران در سریال برادر را می  توان 
یکی از نقاط عطف کارنامه بازیگری شما تصور 

کرد. موافق هستید؟
مهران یک نقش متفاوت در سابقه بازیگری ام 
است. همه چیز این نقش متفاوت است؛ لحن بیانش، 
طرز تفکرش و حتی گریمــی که دارد. از این نظر، 
واقعا نقش مهران را دوســت دارم و با آن ارتباط 
برقرار کردم. مهران یک دلال خرده پای برنج است 
که می خواهد یک شبه ره صدساله را برود و در این 
مسیر، حاضر است تن به هر کاری بدهد. او در عین 
حال، شخصیت خاص و پیچیده ای ندارد و امثال این 

کاراکتر را به وفور می توان در جامعه مشاهده کرد.
 در عین اینکه نقش مهران به لحاظ حضور 
در جلوی دوربین خیلــی پررنگ نیست و از 
جمله کاراکترهای فرعی ســریال محسوب 
می شود اما شاید از برخی شخصیت  های اصلی 

بهتر و بیشتر دیده می  شود.
بله، نقش مهران در قصه خیلی پررنگ نیست اما 
به خاطر ویژگی های جذابی که دارد خیلی خوب 
دیده می  شود. این نقش در ابتدا از آنچه که هست 
کوتاه تر بود اما بعد از صحبت هایی که با آقای افشار 
داشتیم حجم بیشتری گرفت و پررنگ  تر شد. نقش 
مهران را با وجود کوتاهی اش دوست داشتم و به نظرم 
به اندازه کافی هم تاثیرگذار بود. طبیعی است که 
اگر این نقش اثرگذاری کافی را در قصه نداشت اصلا 

قبول نمی کردم بازی اش کنم.

 افرادی مثل مهران در جامعه کم نیستند 
و می توان شبیه او را زیــاد مشاهده کرد. این 
موضوع باعث می  شود که ایـن نقش ما به  ازای 
بیرونی داشته باشد و کار شما به عنوان بازیگر 
راحت تر شــود اما از سوی دیگر، نقش های 
این چنینی یعنی دلال خرده پا و در عین حال 
قالتاق، بارها از سوی بازیگران متعددی ایفا 
شده است. هنگام ایفای نقش مهران چقدر 
ملاحظه و وسواس داشتید که کارتان به تیپ 

نزدیک نشود؟
امثال مهران را در جامعه خودمان زیاد می بینیم. 
افرادی که فقط به پول فکر می  کنند و حاضر هستند 
برایش هر کاری بکنند. البته این آدم  ها دنیای بزرگی 
هم ندارند و انسان های کم عمقی هستند. مثلا اگر به 
بازار سری بزنید احتمالا می  توانید آدم  هایی شبیه 
به مهران را به راحتی ببینید، تقریبا همه شان هم 
یکسری رفتارها و خصوصیات اخلاقی مشابه را 
دارند. این افراد معمولا خیلی سطحی نگر هستند 
و در لحظه، فکر می کنند و تصمیم می  گیرند اما 
به هرحال، برای بازی باید به اندازه کافی آنالیز و 
شناسایی شوند. اگر یک کاراکتر را درست شناسایی 
و با آن ارتباط برقرار نکنی، طبیعتا نمی  توانی نقشش 
را به درستی ایفا کنی. مهران هم شامل همین قاعده 
بود. سعی کردم با آنالیز دقیق، خودم را در قالب این 
کاراکتر قرار دهم و رفتارهایش را پیش بینی کنم. در 
عین حال، چیزهایی از خودم به نقش اضافه کردم 
تا شبیه نقش های مشابه نشود و به تیپ نزدیک 
نباشد. به نظرم، چهره پردازی این کاراکتر هم سهم 

قابل توجهی در باورپذیری او دارد.
 رگه هایی از کمــدی هم در رفتار و گفتار 
مهران دیده مـی  شود. چقدر از این بار کمیک 
در فیلمنامه آمده بـود و چه میزانش را شما در 

بازی تان لحاظ کردید؟
معمولا آدم هایی شبیه مهران نوعی استهزا را در 
کلام و رفتارشان دارند و برای رسیدن به مقصودشان، 
زیاد لودگی می  کنند. گاهی هم خودشان را خیلی 
بامزه تصور می  کنند. از این لحاظ، سعی کردم تا 
بخشی از این خصوصیات شخصیتی را در نوع رفتار 
و گفتار مهران بازتاب دهم تا به کاراکتر نهایی مدنظر 
نویسنده و کارگردان نزدیک باشد. البته خودم هم با 
نقش  های کمدی چندان غریبه نیستم و اصولا کارم 

در بازیگری را با کمدی آغاز کرده  ام.

 واکنش مخاطبــان پس از شروع پخش 
اولیه سریال بــرادر چگونه بود؟ استقبال 

می کردند؟
سریال برادر بیننــدگان خــودش را داشــت 
و استقبال از آن خوب بود. فکر می  کنــم یکــی از 

سریال های پرمخاطب ماه رمضان بود.
 خودتان از حضــور در این سریال راضی 
بودید؟ نتیجه کار همانی بود که انتظارش را 

داشتید؟
 بله، هم نقشم در این سریال متفاوت بود و هم 
خود اثر با استقبال مخاطبان مواجه شد. نقش کوتاه 
اما تاثیرگذار بود. برادر اولین سریال مناسبتی است 
که در آن بازی کردم و از نتیجه کار هم راضی بودم. 
سریال مناسبتی ساختن آدم خودش را می  خواهد 
و شاید هر کارگردانی از عهده آن بر نیاید. از سوی 
دیگر، تجربه کار با جواد افشار هم خیلی شیرین و 
خاطره انگیز بود. همیشه دوست داشتم که با آقای 

افشار همکاری داشته باشم.
 سریال برادر یک کار مناسبتی جذاب 
بود که توانست بینندگان زیادی را با خود 
همراه کند. ســریال های مناسبتــی معمولا 
پربیننده هستند و با واکنش مثــبت مردم 
مواجه می  شوند. نقاط قوت و تمایز سریال را 

در چه می  بینید؟
قصه سریال، ساده اما جذاب بود. کاراکترهای 
سریال از درون جامعه و از خود مردم بودند. مخاطب 
شبیه این کاراکترها را در محیط زندگی خودش زیاد 
دیده بود و با آنها احساس غریبگی نمی  کرد. سریال 
در حالی که یک قصه جذاب را روایت می کرد به 
بخشی از معضلات جامعه هم می  پرداخت. از سوی 
دیگر، کارگردانی مثل جواد افشار بالای سر کار بود 
که خوب می داند چگونه سریال بسازد تا بتواند 

مخاطب را جذب کند.
 این شب ها بیننده سریال برادر از شبکه 

آی  فیلم هستید؟
به علت مشغله کاری فرصت تماشایش را ندارم اما 

باخبر هستم که از آی فیلم پخش می شود.
 طی این ســال ها  تماشای ســریال های 
خارجی باب شده است. شما کدام سریال را 

تماشا می کنید؟
فرصت کنم ترجیح می دهــم بیننده کــارهای 

خوب باشم.
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مرجانــه گلــچین با انتشار ویدئویی 
در فضـای مجازی از ابتلایش به کرونا 
و طی کــردن دوران سخت بیماری 
خبـر داده است. این بازیگر با ظاهری که 
گویای شرایط دشوار کروناست که از سر 
گذرانده، در ویدئوی منتشرشده، گفته 
است: »بعداز طی کردن دوران سخت 
بیماری کرونا خدمت رسیدم تا از همراهی ها، دلجویی ها و 
احوالپرسی های شما تشکر کنم. اگر چه اصلا دلم نمی خواست 
کسی از بیماری من آگاه شود زیرا همیشه شما من را با روحیه 
شاد دیده اید اما گوش به گوش رفت و خبردار شدند.« گلچین 
درباره شرایط بیماری اش اظهارداشت: »سخت بود؛ آنقدر 
سخت که فکر می کنم از یک کابوس وحشتناک پریده ام و 
هنوز هم بدنم از آن خواب وحشتناک عرق کرده، ترسیده و 
یخ زه است. خیلی سخت گذشت به اندازه  ای که اگر تجربه اش 
نمی کردم آنقدر کرونا را جدی نمی گرفتم اما بسیارجدی و 
بسیارخطرناک و آزاددهنده است. مشکل من در کرونا بیشتر 
مربوط به قسمت سرم بود. سردرد  و گردن درد. گوش دردهای 
وحشتناکی داشتم که هنوز هم برطرف نشده است. در روزهای 
اول بدن درد و سرفه هم داشتم خوشبختانه با تشخیص به موقع 
دکترم و شروع آنتی بیوتیک ریه ام درگیر نشد، اما تا آخرین 
روزهای درمان تعریق و تب را داشتم. بی حالی و بی انرژی 
عجیبی و غریبی دارد کرونا، همه ما بارها مریض شده ایم و 
آنفلوآنزا گرفته ایم اما این بیماری را هیچکس تجربه نکرده و 

امیدوارم هیچکس هم تجربه نکند.«
 در این دوران بدون پرستار ماندم

او ادامه داده است: »برای همه مریضان آرزوی شفا دارم. 
بیماری سخت است اما این سختی را دوستان و یاران و خانواده 
برایم سبک کردند. کمی سخت بود زیرا در این دوران بدون 
پرستار ماندم یکی دو تا از پرستارها متوجه شدند و فکرکنم 
که ترسیده بودند خودم هم صلاح نمی دانستم در کنارم باشند؛ 
از ترس اینکه در مورد یکی واکنش هی حادتری نشان دهد 
وجدانم قبول نمی کرد. در تمام این مدت در کنار مادرم بودم 
که سالمندند و چون تماس نزدیکی با ایشان داشتم دلهره 
داشتم که درگیرشان نکنم. سخت از جایش بلند می شود و من 
ناچار بودم تمام امورات یک مریضی که بستری هست را هم 
انجام دهم.« این بازیگر در ادامه با بیان چندی از  دلخوری های 
این روزهایش گفته است: »کمی دلخور و دلگیرم. وقتی ما در 
مورد مقام و منزلت سالمند صحبت می کنیم نباید فقط در حد 
شعار باشد. سالمند نیاز به توجه دارد و اگر خانواده ها اینکار 
را با عشق و محبت و با تمام وجودشان انجام می دهند نیاز 
به حمایت هم دارند. در هر صوت اینها عمری را در این کشور 
گذرانده اند، پیر شده اند و خدماتی داشته اند؛  این به این منزله 
نیست که وقتی سالمند شدی باید فراموش شوی. متاسفم که 
برای ماهایی که داریم علاوه بر مراقبت هایی که باید از خودمان 
بکنیم از سالمند هم مراقبت می کنیم، هیچگونه حمایتی 
نداریم. پوشک هایی که بسیارگران شده اند اما بی کیفیت 
هستند. چیزی که من در همه جای دنیا شنیده ام به صورت 
رایگان در اختیار سالمندان قرار می گیرد.« وقتی مریضی و 
دچار کرونا می شوی باید از مواد غذایی خوب استفاده کنی؛ با 
این هزینه های سرسام آور یک خانواده در حالت طبیعی هم 
نمی تواند از مواد غذایی که یک مریض نیاز ندارد هم استفاده 
کند چه برسد به کسی که باید هر روز آبمیوه بخورد و از گوشت 
و مرغ فراوان استفاده کند و این ها برای خانواده هایی که در 
توانشان نیست به یک رویا شبیه است. داروهای بسیار گران و 
قیمت های سرسام آور هر کدامشان معضلی است برای کسانی 
که هنوز واکسن نزده اند و حالا حالا هم نخواهند زد. نمی دانم 
تا کی باید در مورد این مشکلات صحبت کنیم. از طرفی هم 
اخبار ناخوشایند در مورد کشتن حیوانات اذیت کننده است 
ما به اندازه کافی اذیت شده ایم خواهش می کنم بیش از این 
با روح و روان مردم بازی نکنید بگذارید حداقل وقتی مریض 
هستند و در خانه اگر یک لحظه تلویزیون را روشن می کنند 

اخبار انقدر اذیت کننده نباشد.«

دبیــر بیستمیــن جشنــواره 
نمایش های آئینی و سنتی اعـلام 
کرد که برای برگزاری ایــن دوره 
از جشنواره و با توجه به شــرایط 
کــرونایی۲ روش مدنظــر قرار 
گرفتــه که به زودی در خصوص 
نحــوه برگــزاری تصمیم گیری 
می شــود. داود فتحعلــی بیگی 
گفت: در هفته جاری بــرای نحوه 
برگـزاری بیستمین جشنــواره 
نمایــش های آئینــی و سنتــی 
تصمیم گیری قطعــی خواهیم 
کرد. آنچه مسلم است مــا باید ۲ 
روش را برای برگزاری این دوره 
از جشنواره مدنظر قرار دهیم. وی 
توضیح داد: اگر شرایط کرونایی 
موجود در جامعــه فروکش کند 
برخی برنامه های جشنواره بیستم 
در فضاهای داخلــی و برخی در 
فضاهای بیرونی اجــرا خـواهند 
شد. اگر شرایط فروکش نکند که 
کارگردان ها طراحی آثار خود را 
به گونه ای انجام می دهند که در 
فضای باز اجرا شوند. فتحعلی 
بیگی با بیان اینکه البته برخی آثار 
امکان تغییر طراحی برای اجرای 
در فضای باز را نخواهند داشت، 
یادآور شد: از این رو برگزاری آنلاین 
و اینترنتی جشنواره بیستم نیز 
مدنظر است تا اجرای برخی آثار 
که باید در فضای داخلی سالن ها 
انجام شود، از طریق اینترنت برای 

مخاطبان پخش شود. 

»کاوهفرزانه«
درگذشت

»کاوه فرزانه« عکاس طبیعت 
و حیات وحش و پژوهشگر، براثر 
ابتلا به بیماری کرونا درگذشت. 
مسعود زنده روح کرمانی، عکاس 
خبر درگذشت زنده یاد فرزانه را 
تایید کرد و گفت: مطلع شدم که 
آقای فرزانه پس از ابتلا به کرونا 
براثر ایست قلبی در منزل از دنیا 
رفته اند و مراســم تشیــیع پیکر 
ایشــان ۲۴ تیرماه در امامزاده 
عبدا... مهرشهر انجام شد؛ اما از آنجا 
که تمام اعضای خانواده به کرونا 
مبتلا شده بودند امکان اطلاع رسانی 
نبود. ضمن اینکه مراسم کوچک 
برگزار  ایشان  برای  خانوادگی 
خواهد شد. زنده روح کرمانی درباره 
کاوه فرزانه فقید افزود: آقای فرزانه 
شاگردان زیادی را در عرصه عکاسی 
تربیت کردند و در یکسال ونیم 
گذشته کلاس های آنلاین خود را 
با جدیت ادامه دادند. تنها می توانم 
بگویم یکی دیگر از سرمایه های 
اجتماعی خود را از دست دادیم. 
این افراد مدام همانند برگ درخت 

می ریزند و باید کاری کرد.

مرجانه  گلچین: 
دوست نداشتم کسی بفهمد کرونا گرفتم

سینمــا 

منتقد هالیوودریپورتر »قهرمان« اصغر فرهادی 
را شایسته نخل طــلای جشنواره فیلم کن خواند 
و گفت که ایــران با این فیلـم به فهرست فیلم های 
اسکاری برمی گردد. اسکات افینبرگ منتقد نشریه 
هالیوودریپورتر از »قهرمان« اصغر فرهادی که برای 
اولین بار در جشنواره فیلم کن روی پرده رفت به عنوان 
شایسته ترین فیلم برای دریافت نخل طلای کن 
امسال یاد کرد و اظهارداشت. ایــران با این فیلم به 
فهرست فیلم های اسکاری برمی گردد.  این منتقد با 
اشاره به تشویق ایستاده طولانی مدت تماشاگران و 
اقبال منتقدان به این فیلم که تقریبا در ابعاد جهانی 
ابراز شده از »قهرمان« به عنوان یک درام نئورآلیست 
یاد کرد که درباره اخلاق، افتخار و رسانه های اجتماعی 
در امروز ایران است و آمازون نیز قرار است فیلم را در 
پاییز پیش روی راهی سینماها کند. وی با اشاره به 
داستان فیلم »قهرمان« که درباره مردی است که سه 
سال برای بدهی ۳۵ هزار دلاری اش در زندان بوده و 
در دو روز مرخصی درگیر شبکه ای از دروغ های سفید 
می شود می نویسد: فرهادی داستان پیچیده ای ساخته 
که به نظر می رسد به طرز عمیقی قابل قبول باشد و این 
در حالی است که هر شخصیتی معمولا عملکرد خود را 

موجه جلوه می دهد. 

برگزاریجشنواره
تئاترآئینیوسنتی

نکتــهونــظر 
تهیه کننده برنامه مطرح کرد

ادامه بلاتکلیفی »نقد سینما«
یک تهیه کننــده »نقــدسینمــا« با اشاره به 
درخواست های غیرمنطقی برخی مدیران نسبت به 
این برنامه سینمایی بیان کرد که وضعیت این برنامه 
همچنان بلاتکلیف است. یوسف بچاری گفت: برخی 
از مدیران تلویزیون به دنبال یک برنامه زرد به سبک 
برنامه های غربی هستند و از طرفی هم می خواهند 
محتوای خوب داشته باشد، در زمان تولید این برنامه، 
اتهامی به ما وارد بود و می گفتند شما خیلی جدی 
هستید و این قابل بحث است که جدی بودن می تواند 
عیب باشد یا خیر. بچاری تصریح کرد: ویژگی نقد 
سینما این بود که جامعه سینمایی را نقد کند و درباره 
مسائل سینمایی صحبت کند و مخاطبش مشخص 
است با این حال تکلیف برخی از مدیران نسبت به آن 
روشن نیست. برخی از مدیران ارتباط نزدیکی با سینما 
ندارند و نقدشان به برنامه بیشتر سلیقه ای و شخصی 
است. به طور مثال درباره بعضی موضوعات اساسی 
سینما نقد داشتند و می گفتند اینکه درباره قهرمان در 
سینما یا درباره کرونا حرف می زنید به درد چه کسی 
می خورد و ما حتی بابت پرداختن به این موضوعات 
مواخذه شده ایم! وی اضافه کرد: متاسفانه چون 
شناختی از سینما و تلویزیون نیست، برخی مدیران 
انتظار دارند برنامه سینمایی صداوسیمای جمهوری 
اسلامی، مثل برخی برنامه های سرگرم کننده صرفا به 
ازدواج سلبریتی ها، قراردادها، لباس سلبریتی ها در 
اکران ها و… بپردازد. تهیه کننده »نقدسینما« با اشاره 
به سیاست این برنامه با توجه به قواعد سازمانی عنوان 
کرد: نسبت سازمان با موسیقی، سینما و… کلی است 
اما قواعدی وجود دارد که هرکسی اینها را می داند. 
اینکه به تصور یک حرکت انقلابی و تغییر خلاقه، 
حرکت اشتباهی کنید درست نیست درحالیکه 
برخی از مدیران فکر می کنند باید چرخ را از اول کار 
کرد. وی با اشاره به بازخوردهای این برنامه اظهارکرد: 
»نقدسینما« از برنامه های پربیننده بود که به شهادت 
بسیاری از علاقه مندان این حوزه، بازخوردهای 
مناسبی هم داشت. درست است که رضایت صد 
درصدی نیست اما تکلیفش با مخاطب مشخص است 
که در سه سطح علاقه مندان به سینما، آماتورها و 
حرفه ای های سینما پربیننده بوده است. این برنامه 
در سنین مختلف و در نقاط پراکنده ایران مخاطب 
داشته است. بچاری با اشاره به هم صنفی های خود نیز 
گفت: ما به عنوان تیم برنامه ساز دو سال برای اعتبار 
این برنامه تلاش کردیم تلاشی که فقط در راستای 
فرم و ساختار نبود و با گروه های مختلف سینمایی، 
آدم های مختلف ارتباط گرفتیم و افکار مختلف را 
بازگو کنیم. سعی کردیم مواضع معتدلی داشته 
باشیم تا جذب حداکثری داشته باشد و بعداز دو سال 
مقبولیت حرفه ای در سینما پیدا کردیم که بسیاری در 
برنامه حضور پیدا می کردند. وی اضافه کرد: این برنامه 
اسفندماه تمام شد و شبکه ای که طی دو سال برنامه را 
منظم پخش کرده است اما در یک بازه پنج ماه هنوز 

نتوانسته است تصمیم جدید بگیرد. 

تهیه کننده »ملکه گدایان« از 
ابتلای عوامل و بازیگران این سریال 
به کرونا و تعطیلی موقت تولید پروژه 
خبر داد. رحمان سیفی آزاد توضیح 
داد: عوامل تیم تولید برای اینکه 
لحظات خوبی را برای مخاطبان 
فراهم کنند در ساخت این سریال نهایت تلاش خودشان 
را کردند، اما کرونا آمد و ما کار را متوقف کردیم تا بهبودی 
حاصل شود و وضعیت مشخص شود تا برای ادامه کار 
برگردیم. او درباره وضعیت سلامت بازیگران این مجموعه 
پس ابتلا به کرونا گفت: همه بازیگران بالاخره شرایط 
سختی را گذراندند و در حال گذراندن هستند. کرونا 
همه مراحلش سخت است. تقریبا در زمان های مختلف 
همکارانمان درگیر کرونا شدند و خوب شدند. امیدواریم 
شرایط دیگر همکارانمان هم بهتر شود و از خطر شدت 
بیماری عبور کنند. ما منتظر بهبودی شان هستیم و بیش 
از اینکه نگران وضعیت کار باشیم، نگران بهبودی عوامل و 
بازیگرانمان هستیم. سیفی آزاد درباره ادامه روند ساخت 
سریال »ملکه گدایان«، با بیان اینکه بخش کمی از تولید 
باقی مانده است، خاطرنشان کرد: زمان زیادی برای پایان 
کار نداریم و درصد کمی باقی مانده است که امیدواریم با 

بهبودی عوامل، به اتمام برسد.
 تولید در شرایط کرونا سخت است

این تهیه کننده درباره دشواری ساخت پروژه ها در 

وضعیت کرونا نیز اظهارکرد: تولید در شرایط کرونا واقعا 
سخت است و کار آسانی نیست. بار روانی این بیماری 
در جامعه هست و به تبع روی عوامل پروژه هم حس 
می شود. عوامل در شرایط سختی کار می کنند و به همان 
نسبت با وجود رعایت پروتکل های بهداشتی، شرایط 
تولید سخت است. کرونا روی همه چیز تاثیر گذاشته؛ 
از زمان تصویربرداری تا موارد دیگر که خود اینها باعث 
جابه جاشدن هزینه ها هم شده است. اما دیده شدن کار 
و وجود مخاطبان وفادار، انگیزه مضاعفی را برای ما 
در ساخت »ملکه گدایان« ایجاد کرد که کار را با قوت 
بیشتری پیگیری کنیم. مخاطبان استقبال خوبی در 
این شرایط از سریال داشتند و همچنان منتظر پایان کار 

هستند. سیفی آزاد که تجربه همکاری با 
تلویزیون و مدیریت گروه نمایش سیما را 
داشته است، در پاسخ به پرسشی درباره 
تفاوت ساخت سریال در شبکه نمایش 
خانگی و تلویزیون، اظهارکرد: هر کدام به 
نوعی سختی خودشان را دارند و تولید در 
هر شرایطی سخت است؛ چرا که شرایط 
تولید در کشور ما شرایط لحظه ای است 
و هماهنگی دشوار است. هم هزینه ها 
بالاست و هم شرایط تولید دشوار است 
اما گاهی اوقات سختی ها در هر کدام 
از کارها می چربد. به هر صورت تولید 

محصول فرهنگی در ایران سخت است. به گفته سیفی آزاد 
ساخت »ملکه گدایان« به مدت ۱۲ روز است در شبکه 
نمایش خانگی متوقف شده تا عوامل بهبود پیدا کنند. 
پانته آ بهرام از بازیگران اصلی مجموعه »ملکه گدایان«  
که به دلیل ابتلا به کرونا در بیمارستان بستری شده بود، با 
بهترشدن شرایطش مرخص شد و حالا مراحل درمان را 
در خانه سپری می کند. آرمان درویش )بازیگر نقش البرز 
شمس( و رضا بهبودی دیگر بازیگر اصلی »ملکه گدایان« 
در نقش »شبیر« نیز طی روزهای گذشته به کرونا مبتلا 
شده بودند. سیفی آزاد در پایان از ساخت پروژه ای جدید 
پس از »ملکه گدایان« خبر داد و گفت: در حال بررسی 

هستیم و کار تا دو هفته دیگر به قطعیت می رسد.

تهیه کننده اعلام کرد

تعطیلی »ملکه  گدایان« به دلیل ابتلای بازیگران به کرونا

 تجلیل منتقد هالیوودریپورتر 
از فیلم فرهادی

»قهرمان« شایسته نخل طلا

کوتــاه
رامبد جوان از »حمیدرضا صدر« نوشت

 مثل آدمی که کره مریخ را دیده بود
رامبد جــوان در یادداشتی به خاطرات 
خود از حمیدرضا صدر نوشت. »حمید عزیز، 
حمید مهربان، حمید متوجه، حمید بسیار 
باهوش و حمید بسیار صمیمی و محترم، 
خیلی متاسفم که دیگه نمی تونم با تو راجع 
 به سینما حرف بزنم. راجع  به فیلم هایی که 
دوستشون داریم. راجع به فوتبالی که تو برای من مثل آدمی که 
کره  مریخ را دیده و برای دوستش که چیزی از مریخ نمی دونه، حرف 
می زدی و سعی می کردی ابعادی ازش برام مفهوم کنی که جذاب و 
خواستنی بشه. حمید عزیزم غصه دار هستم که دیگه نمی بینمت. تو 
و همسر مهربانت و دختر بسیار عزیزت برای من و »نگار« خاطراتی 
ساختین هرچند کوتاه ولی حتما فراموش نشدنی. تو برای من 
تابلویی هستی که می توان در میان انبوه علاقه مندان در موزه ای از 
میان سرها و شانه ها برای ثانیه های کوتاهی دید ولی هرگز فراموش 

نکرد. تو در خاطر تک تک دوستانت جاودانه هستی«.

تجربه متفاوت »مجید واشقانی« در بازیگری

  اول نقش هایم  
را درک می کنم


